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Verslag	van	de	ledenvergadering	WSV	Lunegat	gehouden		
op	vrijdag	17	november	2023.	
Verslag		 	 	 	 	 :	Wiebe	Graeler.	
	
23.01	 Opening	en	Mededelingen:	
De	heer	Cloo	opent	de	vergadering	om	20.00	u.	en	heet	de	25	aanwezige	leden	van	harte	welkom.	De	
consumpties	en	hapjes	worden	aangeboden	door	de	vereniging.	
De	Driebondsbrug	gaat	in	2024	weer	open.	
23.02	 Verslag	van	de	ledenvergadering	2022:	
Er	zijn	geen	opmerkingen	of	vragen	over	het	verslag	en	de	heer	Graeler	wordt	bedankt	voor	het	maken	van	dit	
verslag.	
23.03	 Jaarverslag	secretaris	over	2023:	
Er	zijn	geen	vragen	of	opmerkingen	over	dit	verslag	en	de	voorzitter	bedankt	mevr.	Den	Engelsman	voor	het	
maken	van	dit	jaarverslag.	
23.04	 Financieel	verslag	penningmeester	en	de	resultaten-	en	jaarrekening	2023:	
De	heer	Boonstra	geeft	een	duidelijke	uitleg	over	de	financiën	van	het	jaar	2023.	
Dit	jaar	was,	wat	de	financiën	betreft,	een	saai	jaar.	We	liepen	gedurende	het	seizoen	goed	in	de	pas	met	de	
begroting.	Het	enige	wat	interessant	was	is	de	groei	van	het	aantal	leden	en	de	aanschaf	van	onze	“grote	”WSV	
Lunegat	vlaggen.	Alle	inbare	contributies	over	2023	zijn	betaald	en	het	aantal	leden	is	opgelopen.	Dit	is	een	
positief	resultaat	dat	hierdoor	boven	de	begroting	uitkomt.	De	afdracht	naar	het	Watersportverbond	is	
evenredig	aan	het	aantal	leden	en	loopt	dus	synchroon	aan	de	inbare	contributies.	
Bij	de	leden	activiteiten	zijn	de	kosten	en	de	inkomsten	hoger	dan	begroot.	De	bar	inkomsten	zijn	daar	hoger	dan	
verwacht.	Bij	de	kosten	is	nog	een	verrekening	van	de	kantine	huur	2022	betaald.	Al	met	al	zijn	de	getallen	hoger	
maar	het	verschil	gelijk.	Voor	het	stamppot	buffet	is	gekozen	om	een	bijdrage	van	de	leden	te	vragen,	die	weer	
in	verhouding	staat	met	het	genuttigde.	In	2021	hadden	we	deze	bijdrage	verlaagd,	gezien	de	positieve	
begroting	en	de	“corona	”reserves.	
De	Secretariaatskosten	staan	in	verhouding	met	de	activiteiten.	Bankkosten	zijn	niet	te	voorkomen	met	een	
zakelijke	rekening	en	worden	jaarlijks	verhoogd	zoals	ook	nu	weer	te	zien	is.		De	algemene	ledenvergadering	
bevat	ook	de	nieuwsbrief	van	december	en	de	portokosten	hiervan.	Dit	jaar	hebben	we	extra	postzegels	
aangeschaft	i.v.m.	de	verhoging	van	de	prijs	van	een	postzegel.	Vanuit	de	overige	kosten	zijn	een	“hart	onder	de	
riem	boeketje	”	en	de	nieuwe	vlaggen	betaald.	
Het	kasgeld	is	opgelopen	met	€82,00	afkomstig	uit	de	verkoop	van	consumptiebonnen.	Het	Banksaldo	laat	een	
lichte	daling	zien.	Het	is	€162,81	lager	dan	het	vorige	jaar.	Dit	was	ook	al	te	zien	in	de	resultaten	waar	we	een	
negatief	resultaat	laten	zien	van	€80,81.	Het	totaal	saldo	van	de	vereniging	is	dit	jaar	€5199,00	en	ligt	op	
hetzelfde	niveau	als	vorig	jaar.	Dit	komt	overeen	met	de	begroting	van	2023.	
Conclusie:	We	hebben	het	jaar	2023	volgens	begroting	kunnen	afsluiten.	Er	zijn	binnen	de	begroting	wel	wat	
verschuivingen	geweest	van	kosten	en	inkomsten,	maar	dat	heeft	geen	verschil	gemaakt	op	het	resultaat.	Onze	
bezittingen	zijn	daarbij	gegroeid	door	de	aanschaf	van	de	vlaggen.	
De	voorzitter	bedankt	de	heer	Boonstra	voor	het	maken	van	dit	verslag.	
23.05	 Verslag	kascommissie	door	Bert	Meijer	en	Pieter	van	der	Ham:	
De	heer	Meijer	is	deze	avond	niet	aanwezig	en	daarom	brengt	de	heer	Van	der	Ham	verlag	uit	over	de	
kascontrole.	De	boeken	zijn	onlangs	gecontroleerd;	het	was	een	gedegen	en	goed	overzicht.	Er	zijn	geen	
onregelmatigheden	geconstateerd.	De	heer	Van	der	Ham	vraagt	de	aanwezige	leden	om	het	bestuur	decharge	
te	verlenen	voor	dit	boek	jaar.	Dit	wordt	door	de	aanwezige	leden	positief	beantwoord	met	een	hartelijk	
applaus.	Na	dit	voorstel	bedankt	de	voorzitter	de	leden	en	in	het	bijzonder	de	penningmeester	voor	zijn	
overzichtelijke	uitleg.	
23.06	 Benoeming	nieuw	lid	kascommissie:	



   

Reglementair	aftredend	is	de	heer	Meijer.	De	voorzitter	vraag	aan	de	vergadering	of	er	iemand	is	die	deze	taak	
voor	het	volgende	jaar	op	zich	wil	nemen.	Voor	het	volgende	jaar	zal	de	heer	Gerrit	Scheeres	deze	taak	op	zich	
nemen.	De	heer	Meijer	wordt	bedankt	met	een	hartelijk	applaus.	
23.07	 Begroting	2024	en	vaststelling	contributie	2024:	
De	heer	Boonstra	legt	uit	hoe	de	begroting	van	2024	eruit	gaat	zien.	De	begroting	is	als	gevolg	van	het	
havenfeest	van	2024	in	totaal	€2500,00	hoger.	Hiervoor	houden	we	rekening	met	een	negatieve	begroting	
waarbij	we	aanspraak	maken	op	de	reserves.	In	de	begroting	is	rekening	gehouden	met	een	verhoging	van	de	
kosten	met	10%	als	gevolg	van	de	inflatie.	Het	vermogen	van	de	vereniging	is	momenteel	€5199,00.	Dit	bedrag	
vinden	we	hoog	genoeg,	zodat	we	wederom	de	contributie,	die	nu	€35,00	is,	niet	gaan	verhogen.	(al	sinds	2010	
gehouden	op	dit	bedrag).	
	
23.08	 Bestuursverkiezing:	Els	den	Engelsman	is	reglementair	aftredend	en	herkiesbaar:	
De	voorzitter	stelt	voor	aan	de	vergadering,	dat	het	bestuur	haar	gaat	herbenoemen	voor	nieuwe	periode.	Er	zijn	
geen	bezwaren	vanuit	de	vergadering.		Els	krijgt	een	dik	applaus	omdat	ze	nog	een	periode	blijft	als	secretaris	
van	de	vereniging.	De	voorzitter	overhandigt	haar,	namens	de	vereniging	ook	een	mooi	bos	bloemen.	
23.09	 WSVB,	de	werkgroep	Lauwersmeer:	Verslag	van	de	zaken	waar	we	ons	mee	bezig-	 	 	 	 	
	 houden:	
Tiemen	houdt	zich	vooral	bezig	met	de	contacten	met	het	WSVB	(Regio	Groningen/Drenthe/Friesland)	en	door	
deze	contacten	zijn	de	lijntjes	naar	de	diverse	belangengroepen	heel	kort.	We	gaan	ook	naar	de	diverse	
vergaderingen	van	het	WSVB.	
Aandacht	voor	belangenbehartiging	en	het	vaargebied	

• Overleg	met	provincies,	gemeenten	en	waterschappen	
• Openingstijden	bruggen/sluizen,	wachtplaatsen,	etc.	
• Uitwisseling	ervaringen	tussen	de	verenigingen	
• Natura	2000:	minimaal	houden	wat	we	hebben:	Beheersplan	Lauwersmeer	

WSVB	Werkgroep	Lauwersmeer	
- Verenigingen	rond	het	Lauwersmeer	(voorz.	Tiemen	Cloo	en	Cees	van	Roon	lid)	
- Vertegenwoordigd	in	Klankbordgroep	Rondje	Lauwersmeer	(ook	beheersplan	Lauwersmeer	2024)	

• 20	marboeien	zijn	een	succes	
• Steiger	bij	Esonstad	voldoet	goed	
• Verruiging	eilandjes	Stropersplaat	wordt	aangepakt	(SBB)	
• Voldoende	diepte	en	breedte	van	de	vaargeulen	en	de	aanlegplaatsen	(Tiemen	contactpersoon	voor	

Rijkswaterstaat)	baggeren	erg	duur,	overleg	ook	met	Marrekrite,	aanhaken	bij	baggerwerkzaamheden	
Reitdiep	in	2024	is	de	inzet.	

Wensen	die	nog	openstaan	en	zijn	ingebracht	bij	de	Klankbordgroep	Rondje	Lauwersmeer:	hopelijk	komt	er	
financiering	

• Steiger	bij	Hoek	van	de	Bant	(plannen	gemeente	NOF)	
• Nog	10	Marboeien	erbij	
• Kano	opstapplaatsen	

Toen	was	er	plotseling	veel	gestommel	op	de	trap…………Keurige	man	in	donker	pak	met	ambtsketen	en	
koffertje……….Tiemen	schrikt	zich	rot…………kinderen	van	Tiemen……….Dansclub	Bedum,	vertegenwoordigers	
van	het	Watersportverbond	Groningen/Drenthe/Fryslân	komen	naar	boven:	
Burgemeester	Henk	Jan	Bolding	van	gemeente	Het	Hoogeland	benadert	Tiemen	om	even	het	woord	te	nemen:	
“Het	Lauwersmeer	is	uniek.	Vanaf	het	water	is	dit	erg	mooi.	Tiemen	Cloo	is	ruim	20	jaar	in	de	weer	voor	dit	
gebied.	Voorzitter	van	WSV	Lunegat.	Deze	jachthaven	is	een	uithangbord	voor	het	Lauwersmeer.	Tiemen	zit	aan	
vele	overlegtafels.	De	lijst	is	erg	breed,	zoals:	Watersportverbond/voorzitter	Werkgroep	
Lauwersmeer/Marrekrite/	lid	Klankbordgroep	Lauwersmeer,	contactpersoon	voor	Marrekrite	en	



   

Staatsbosbeheer/voorzitter	Stijldansdansgroep	Bedum	/verliest	belangen	niet	uit	het	oog/opereert	bescheiden”	
aldus	de	korte	samenvatting	van	de	vele	mooie	woorden	van	de	burgemeester	van	het	Hoogeland.	
De	gemeente	is	hier	dankbaar	voor.	Tiemen	wil	het	voorzitterschap	neerleggen	zodra	er	een	geschikte	nieuwe	
voorzitter	is	gevonden.	Ook	in	Den	Haag	is	dit	door	gedrongen.	Het	heeft	de	Koning	behaagd	om	Tiemen	te	
benoemen	als	Lid	in	de	orde	van	Oranje-Nassau.	
Tiemen	was	erg	verrast	met	deze	gebeurtenis.		Hij	wist	lekker	van	niets……..	
Hierna	gebak,	een	drankje	en	gezellig	kletsen.	
Toen	de	burgemeester	vertrokken	was	moest	er	nog	twee	agendapunten	afgehandeld	worden.	
23.10	 Activiteitenplan	2024:		
Het	bestuur	stelt	de	volgende	activiteiten	voor:	
	

• Nieuwjaarsreceptie	(Rob	en	Gea	Meijer)	op	vrijdag	5	januari	
• Bindingsavond	met	watersportfilm	
• Reanimatiecursus	(verlenging	+	nieuw)	
• Tocht	naar	Schiermonnikoog	(in	2023	afgelast	i.v.m.	weersomstandigheden)	
• Boot	picknick	op	het	Lauwersmeer	
• Pub	quiz	in	de	kantine	
• Bezoek	van	Team	“Varen	doe	je	Samen”	
• Reisverslag	van	een	van	de	leden	
• Splitsen	modern	touwwerk	
• Bezoek	Zwettehûs	(centrale	brugbediening)	

	
Pieter	Apeldoorn	stelde	voor	om	nog	een	keer	met	een	groepje	droog	te	vallen	op	het	Wad.	
Dit	was	de	vorige	keer	erg	geslaagd.	Ook	dit	voorstel	wordt	meegenomen.	Het	bestuur	zal	een	keuze	maken	uit	
de	bovenvermelde	activiteiten.	
23.11	Rondvraag:	
Paul	Cloo	had	nog	een	heel	dik	bos	bloemen	voor	Herman	Boonstra	die	deze	bijzondere	
dag	voor	Tiemen	geregeld	had.	
Laatste	vraag:	Waar	blijven	de	hapjes?????																																																																																	
	
23.12	Gezellig	samenzijn	met	hapje	en	drankje	aangeboden	door	de	vereniging:	
Tiemen	bedankte	alle	aanwezigen	en	nodigde	iedereen	uit	om	nog	even	door	te	feesten.	
En	wenste	iedereen	een	wel	thuis.		
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
																																							



   

	 				

VERSLAG	VAN	HET	SECRETARIAAT	OVER	HET	VERENIGINGSJAAR		2024	
	
Samenstelling	van	het	bestuur	
Voorzitter	 	 	 Tiemen	Cloo		
Penningmeester	 Herman	Boonstra,	functie	overgenomen	door	Cees	van	Roon	
Secretaris	 	 	 Els	den	Engelsman	
Vice-voorzitter		 Cees	van	Roon,	functie	overgenomen	door	Willem	Frans	van	der	Mast	
Algemeen	lid	 	 Wiebe	Graeler	
Algemeen	lid	 	 Willem	Frans	van	der	Mast	
Algemeen	lid	 	 Michiel	Jelijs	
	
Afgelopen	22	juli	is	onze	penningmeester	Herman	Boonstra	overleden.	Voor	velen	is	dit	een	groot	gemis.	Binnen	
het	bestuur	heeft	het	geleid	tot	functieverschuivingen.	Ons	bestuurslid	Cees	van	Roon	heeft	de	functie	van	
penningmeester	waargenomen,	en	daarna	kreeg	Willem	Frans	van	der	Mast	de	functie	van	vicevoorzitter.		
	
Tiemen	had	al	vroeg	te	kennen	gegeven	niet	langer	herkiesbaar	te	zijn,	dus	er	moest	een	nieuwe	voorzitter	
gevonden	worden.	Gelukkig	is	Peter	Flach	bereid	om	deze	functie	over	te	nemen.		
Ook	Wiebe	Graeler	besloot	te	stoppen	en	ook	voor	deze	plaats	is	inmiddels	een	kandaat	gevonden.	Zowel	Peter	
Flach	als	Gerrtit	Scheeres	zullen	zich	in	de	komende	Algemene	Leden	Vergadering	aan	u	voorstellen.																									
Het	bestuur	kwam	dit	verenigingsjaar	7x	bij	elkaar.		
	
De	landelijke	en	regionale	bijeenkomsten	proberen	we	zoveel	mogelijk	te	bezoeken.	Vooral	die	van	het	Wadden-
en	Lauwersmeergebied	en	de	Marrekrîte	hebben	onze	aandacht.	De	landelijke	bijeenkomsten	van	het	
Watersportverbond	gaan	meestal	digitaal.	
	
Het	afgelopen	verenigingsjaar	hebben	we	weer	een	aantal	gezellige	en	leerzame	activiteiten	georganiseerd.		De	
verslagen	hiervan	kunt	u	nalezen	op	https://www.wsvlunegat.nl/nieuws/		
-	Workshop	modern	touw	splitsen			 	 	 	 op	vrijdag	16	februari	 																				
-	Reanimatiecursus	(verlenging	+	nieuw)		 	 	 op	zaterdag	2	maart									
-	Bindingsavond	met	watersportfilm	“True	Spirit”		 op	vrijdag	15	maart	 	
-	Tocht	naar	Schiermonnikoog			 	 	 op	25	en	26	mei	 	 	 	 	 	
-	Droogvallen	op	het	Wad		 	 	 	 op	zaterdag	15	juni	(niet	doorgegaan	vanwege	het	weer)	 	
-	Anker	picknick	op	Lauwersmeer		 	 	 op	zaterdag	14	september	
-	Stamppotbuffet		 	 	 	 	 op	5	oktober	 	
	
Verder	adviseren	we	regelmatig	onze	website	te	checken:	https://wsvlunegat.nl.	Hier	vermelden	we	ook	andere	
relevante	zaken,	zoals	bijv.	verwachte	stremmingen	bij	bruggen	of	sluizen.	Leden	die	zelf	iets	te	melden	hebben	
of	zomaar	een	verslag	willen	schrijven	van	een	mooie	tocht	of	andere	beleving,	zijn	van	harte	welkom		
	
November	2024	hebben	wij	134	leden.	We	hebben	veel	nieuwe	leden	mogen	verwelkomen	dit	jaar,	mede	
dankzij	één	van	Herman	zijn	laatste	acties	voor	de	vereniging;	een	ledenwerfbrief	die	met	hulp	van	Rob	Meijer	
naar	alle	liggers	in	de	haven	is	gegaan.	Natuurlijk	blijven	wij	streven	naar	meer	leden,	dus	nieuwe	leden	zijn	altijd	
van	harte	welkom!		Wij	kunnen	daarbij	uw	hulp	goed	gebruiken!		Hang	de	clubvlag	in	de	mast	en	spreek	uw	
medeliggers	er	eens	op	aan	als	ze	die	nog	niet	hebben	wapperen…	
Ook	voor	suggesties,	op/aanmerkingen	aangaande	activiteiten	kunt	u	zich	tot	ons	wenden.	
	
Met	vriendelijke	groet,	Els	den	Engelsman	(secretariaat)	



   

WSV Lunegat 
Penningmeester a.i. Cees van Roon 

	
		

	

	
Gezamenlijke	picknick	op	het	Lauwersmeer	
	
	
	
	
	
	

Financieel	jaarverslag	



   

Inleiding	
	
Een	jaar	geleden	schreef	Herman	Boonstra,	de	penningmeester	van	toen,	dat	het	seizoen	2022-2023	een	
financieel	saai	jaar	was	geweest.		
Voor	de	vereniging	is	het	volgende	seizoen	2023-2024	niet	saai	gebleken.		Herman	heeft	helaas	afscheid	
moeten	nemen	en	zijn	taken	zijn	aan	het	eind	van	het	verenigingsjaar	overgenomen.		
	
Herman	had	als	penningmeester	een	luchtige	en	positieve	presentatie	van	de	jaarcijfers.	De	presentatie	van	
dit	afgelopen	jaar	zal	zijn	zoals	Herman	dat	zou	hebben	gedaan	en	passend	bij	een	vereniging	die	voor	haar	
leden	leerzame	of	leuke	activiteiten	ontwikkeld	met	een	hoog	verbindend	karakter.	De	kosten	en	
opbrengsten	van	de	vereniging	worden	voor	een	belangrijk	deel	bepaald	door	deze	activiteiten.		
	
Gewijzigde	begroting	
Door	het	droevige	afscheid	van	Herman	is	het	2-jaarlijks	Havenfeest	dit	seizoen	met	een	veiling	in	de	
middag	en	BBQ	in	de	avond	daarom	niet	doorgegaan.	Wel	is	er	een	Stamppotmaaltijd	geweest.	In	
financiële	zin	is	dat	een	veel	kleinere	activiteit	dan	de	het	Havenfeest.	
Dat	heeft	een	cijfermatige	invloed	op	de	financiële	realisatie	van	het	afgelopen	jaar.	De	eerder	opgestelde	
begroting	voor	2023-2024	is	daarom	niet	meer	zo	relevant.	
	
	
	
	
	
Workshop	Knopen	en	Splitsen	



   

	
Tocht	Schiermonnikoog	
	
	

Realisatie	Begroting	2023/2024	
	

	
	
	
	
	



   

Toelichting	
Alle	inbare	contributies	over	dit	jaar	zijn	betaald	en	het	ledental	is	gegroeid.	Dit	is	een	positieve	ontwikkeling.			
De	post	“Inkomsten	en	uitgaven	activiteiten”	omvat	alle	directe	kosten	die	zijn	gemaakt	voor	de	
ledenactiviteiten	met	uitzondering	van	de	ALV,	de	Stamppotmaaltijd	en	de	Reanimatiecursus.	Bij	deze	posten	
zijn	de	meest	relevante	inkomsten	en	uitgaven	direct	opgenomen.		
	
Voor	het	Stamppot	buffet	is	ook	dit	jaar	weer	gekozen	om	een	bijdrage	van	de	leden	te	vragen	die	in	verhouding	
staat	naar	het	genuttigde.	De	kosten	van	de	bar	waren	bij	de	deelnameprijs	inbegrepen.	
De	secretariaatskosten	waren	dit	jaar	nihil	omdat	de	portokosten	bij	de	kosten	van	de	Nieuwsbrief	zijn	vermeld.		
De	Bankkosten	zijn	niet	te	voorkomen	met	een	zakelijke	rekening	en	worden	jaarlijks	verhoogd.	De	bankkosten	
kunnen	worden	verlaagd	door	vooral	via	machtigingen	de	contributie	te	innen	en	de	bijdragen	voor	activiteiten	
middels	QR-codes	of	via	machtigingen	te	mogen	innen.		
	
Andere	kosten	die	dit	jaar	opvallen	zijn	de	kosten	voor	de	koninklijke	onderscheiding	die	onze	voorzitter	mocht	
ontvangen	voor	al	zijn	inspanningen	die	hij	de	afgelopen	decennia	heeft	getoond.			
Onder	de	overige	kosten	wordt	begrepen	de	kosten	voor	het	aanhouden	van	de	website	en		de	gift	die	is	gegaan	
naar	het	goede	doel	Cycle	for	Hope.	Tot	het	laatste	heeft	Herman	Boonstra	zich	ook	ingezet	voor	deze	
charitatieve	instelling.	Een	gift	ter	nagedachtenis	aan	Herman	is	door	WSVL	geschonken.	
	

	
	
	
	
	

Saldo	
Het	saldo	van	de	vereniging	bestaat	uit	kasgeld	en	banksaldo.	
	
Het	kassaldo	is	lager	dan	voorgaande	jaren.		
Er	is	een	streven	bij	het	bestuur	om	de	betalingen	en	inkomsten	via	steeds	minder	via	de	kas	te	doen.		
	
	
	
	
	
	
	
	
	



   

Kas	

	
	
	

Bank	

	
Het	banksaldo	is	ongeveer	gelijk	aan	voorgaande	jaren.		
Afgelopen	jaar	heeft	Het	Havenfeest	niet	plaats	gevonden.	Dit	heeft	een	positieve	bijdrage	op	het	saldo.		
	
	

Totalen	
Het	totaal	saldo	van	de	vereniging	ligt	op	hetzelfde	
niveau	als	vorig	jaar.	Dit	komt	overeen	met	de	begroting	
van	2023.	
		
	
	
	
	
Het	bestuur	is	van	mening	dat	het	huidige	saldo	zo	
ongeveer	een	acceptabel	niveau	heeft	en	voldoende	

speelruimte	geeft	voor	het	ontwikkelen	van	(nieuwe)	activiteiten.	
	

€	0.00

€	500.00

€	1,000.00

€	1,500.00

€	237,50€	342,50€	907,90€	989,90€	472,82

2020 2021 2022 2023 2024

Kasboek	WSV	Lunegat

€	5.892,07	 €	6.857,96	 €	4.372,85	 €	4.190,84	 €	4.603,83	

2020 2021 2022 2023 2024

Banksaldo



   

Conclusie	
We	hebben	2023	volgens	begroting	kunnen	afsluiten.	Er	zijn	binnen	de	begroting	wel	wat	verschuivingen	van	
kosten	en	inkomsten	geweest	maar	dat	heeft	geen	verschil	gemaakt	op	het	resultaat.		
	
	
	Toetjes	na	het	Stamppotbuffet!!	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	

Begroting	2025	

	



   

	
De	begroting	2024-2025	is	als	gevolg	van	het	Havenfeest	in	totaal	€	2500,-hoger.	Hiervoor	houden	we	rekening	
met	een	negatieve	begroting	waarbij	we	aanspraak	maken	op	de	reserves.		
In	de	begroting	is	verder	rekening	gehouden	met	een	verhoging	van	de	kosten	met	10%	als	gevolg	van	de	
inflatie.		


